



2021/2022 Additional K1 Admission Documents
2021/2022 幼兒初班補充文件

For office use only 此欄由辦理機構填寫

Interview time, class, class no. 面談時間 · 面談課室 · 面談課室編號 :

Interview no. 面談編號 :

Family name & given names (姓名) : _____

First born child 首名孩子 : Yes 是 / No 否

MAC sibling 兄弟姐妹 : Yes 是 / No 否

Please submit these documents, (if applicable) : 請遞交下列文件。(如有) :

- | | | |
|--|---|--------------------------|
| <p>* Photocopy of valid Macau ID of student and both parents or passport with visa/documents that prove visa application of student and both parents (copied separately on one side of an A4 paper).</p> | <p>* 學生及父母有效澳門身份證或護照連同學生簽證或任何有關學生簽證的證明文件副本。(請將所有證件正反面分別影印於A4紙上)</p> | <input type="checkbox"/> |
| <p>* A non-refundable interview fee of MOP500.00 to cover cost of interview. (exact amount, cash only)</p> | <p>* 面談費澳門幣500.00元正。(錄取與否，恕不退還並只收取現金)</p> | <input type="checkbox"/> |
| <p>* Photocopy of MAC parent(s) DSEJ teacher's card / staff card.</p> | <p>* 由教青局發出，在聖公會中學(澳門)任職的父/母之教師證/職員證副本。</p> | <input type="checkbox"/> |
| <p>* Documents to prove that the child is a descendant of school council member.</p> | <p>* 聖公會中學(澳門)校董會成員後裔的證明文件。</p> | <input type="checkbox"/> |
| <p>* Photocopy of MAC siblings DSEJ student's card and birth certificate of applicant.</p> | <p>* 由教青局發出，在聖公會中學(澳門)就讀的兄弟姐妹之學生證及申請人之出生證明副本。</p> | <input type="checkbox"/> |
| <p>* Photocopy of parent(s)'s or sibling's form 6 MAC diploma.</p> | <p>* 父母或兄弟姐妹，在聖公會中學(澳門)高中三年級之畢業證書副本。</p> | <input type="checkbox"/> |
| <p>* Photocopy of child's baptism certificate issued by the Anglican Church.</p> | <p>* 子女的聖公會受洗證書副本。</p> | <input type="checkbox"/> |

For office use only
此欄由辦理機構填寫

Please note :

- * Once your child is accepted, you must open a MOP OCBC Wing Hang Bank Ltd account.
Thank you !

請注意 :

- * 一經錄取，家長必須到華僑永亨銀行股份有限公司開設一個澳門幣戶口。多謝合作！

I declare that all information and additional K1 admission documents provided are true and correct.

本人聲明在本幼兒初班補充文件中所填報的各項資料及提供的文件均屬真實和正確。

Signature of applicant :

申請者簽署:
